
 

Aan de gemeenteraad van Wassenaar 

 

Wassenaar 8 april 2024 

 

Betreft commissie Fysieke leefomgeving agendapunt 6: Vaststellen definitieve locatie SKOW. 

 

Geachte raadsleden, 

In de komende commissie Fysieke Leefomgeving van 8 april staat de locatiekeuze voor nieuwbouw 

van de SKOW op de agenda. 

In verband met een goede besluitvorming en juiste afweging ontvangt u hierbij op persoonlijke titel 

twee stukken die relevant zijn en nadere achtergrond bieden.   

Na diverse bijeenkomsten is duidelijk geworden dat de omwonenden rond de Burmanlaan zich 

ernstig zorgen maken en een voorkeur hebben uitgesproken voor de huidige locatie van de St. 

Jozefschool. 

Sinds de laatste raadsvergadering over dit onderwerp zijn verschillende aspecten naar voren 

gekomen: 

• Er is vergunning verleend voor één van de grootste gezondheidscentra van het land waarbij 
een grote parkeerdruk en verkeersafwikkeling in de directe omgeving van de Burmanlaan  

• Bij de locatie achter de vm. Huibregtseschool zijn beperkingen aan de ruimte geconstateerd 
als gevolg van de hoge gasdrukleiding. 

• Bij de door de gemeente opgestelde variantenkeuze ontbreekt bij de voorkeursvarianten de 
verharding (toegangswegen en schoolplein) 

• Het traject voor de herinrichting van de Burmanlaan is nog niet afgerond. Of alle verkeers- en 
parkeeraspecten kunnen worden opgelost is dus nog niet duidelijk. 

• In het verkeersplan wordt de Starrenburglaan afgewaardeerd tot 30 km. Dit biedt enorme 
kansen voor een goede inrichting (waarbij een parallelweg heroverwogen kan worden) 

• Uit referenties die in het alternatieve voorstel zijn weergegeven blijkt dat een volwaardig 
Integraal Kindcentrum met alle onderdelen onder één dak (twee basisscholen, gymzaal, 
kinderopvang en BSO) op de huidige locatie van de St. Jozefschool haalbaar is.  

• De locatie heeft de juiste bestemming en kan snel worden gerealiseerd. 
 

Op basis van alle geldende gemeentelijke beleidsstukken en de verkiezingsprogramma’s van vrijwel 

alle partijen treft u in de bijlage een notitie met de voorkeurslocaties van de gemeente en met een 

alternatief dat mogelijk wordt door de hiervoor genoemde nieuwe ontwikkelingen.  

Daarnaast een voorstel voor het realiseren van een Arboretum wat nieuw is voor de hele regio en een 

geweldige educatieve toevoeging is voor alle leerlingen van basisscholen (en zelfs voortgezet 

onderwijs). 

Een groene en een goede woon- en leefomgeving is van groot belang voor de toekomst van ons dorp 

en de jeugd. 

Hierbij doe ik een beroep op u om de voorkeursvarianten en het alternatief nog één stap verder uit te 

werken voor besluitvorming zodat een werkelijk vergelijking gemaakt kan worden en alle onderdelen 

op een gelijke wijze in beeld kunnen worden gebracht (parkeren, verhardingen ed). Voor het 



alternatief zijn ook nieuwe profielen gemaakt, maar die kunnen in een korte vervolgstap worden 

uitgewerkt (net als voor de gemeentelijke voorkeursvarianten). Het profiel van de Starrenburglaan is 

op dit moment enorm groot met bovendien een parallelweg met parkeerplaatsen. Gezien vanaf de 

Van Cranenburchlaan is een enorme lege ruimte die veel meer kwaliteit zou kunnen krijgen. 

Met een herinrichting van het gebied ontstaat een enorme mogelijkheid voor de bouw van een 

volledige nieuwe school op de huidige locatie van de St. Jozefschool met twee basisscholen, een 

gymzaal, kinderopvang en BSO. Bovendien kan de verkeersveiligheid hiermee eindelijk aanzienlijk 

worden verbeterd en kunnen op de daarvoor geschikt plekken parkeerplaatsen worden aangelegd. 

 

Graag bied ik hierbij aan om mee te denken en werken aan een oplossing die een werkelijke bijdrage 

levert aan de kwaliteit van ons dorp. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 


